



MISR NATIONAL STEEL  
مصر الوطنية للصلب عتمة

<b>Invitation To Attend The Ordinary General Assembly</b> <b>Messrs./members of the General Assembly</b> <b>Dear Sirs,</b>	<b>دعوة لحضور الجمعية العامة العادية</b> <b>السادة/ أعضاء الجمعية العمومية</b> <b>تحية طيبة وبعد،</b>
<p>The Chairman of the Board of Directors has the honor to inform you that it has been decided to hold the Ordinary General Assembly of Misr National Steel Company – Ataq on Sunday, 11/01/2026, at 3:00 P.M., at the company's headquarters located at 34 Damascus St., from Syria Street – Mohandessin – Giza</p> <p>Pursuant to the decision of the Advisor and CEO of the General Investment Authority No 160, issued on 18/03/2020, the meeting will be held and attended through modern means of communication using E-Magles technology, where shareholders can:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Vote remotely electronically on agenda items, and</li><li>• Attend the meeting via video conference, which will be considered as physical attendance.</li></ul>	<p>يشرف رئيس مجلس الإدارة بالحاطة سيادتكم بأنه قد تقرر عقد الجمعية العامة العادية لشركة مصر الوطنية للصلب - عتمة يوم الأحد، 2026/01/11، وذلك في تمام الساعة الثالثة عصراً، بمقر الشركة الكائن في:</p> <p>34 شارع دمشق من شارع سوريا - المهندسين - الجيزة</p> <p>وفي ضوء قرار السيد المستشار الرئيس التنفيذي للهيئة العامة للاستثمار رقم 160 الصادر بتاريخ 18/03/2020، سوف يتم عقد الاجتماع وحضوره من خلال وسائل الاتصال الحديثة باستخدام تقنية E-Magles، حيث يمكن للمساهمين:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• التصويت عن بعد إلكترونياً على بنود جدول الأعمال، و</li><li>• حضور الاجتماع عبر الاتصال المرئي ("فيديو كونفرانس")، والذي يُعتبر حضوراً فعلياً.</li></ul>
<p><b>In order to consider and vote on the following agenda:</b></p> <p><b>1.Consideration of renewing the Board of Directors using the cumulative voting method in accordance with the law and the company's Articles of Association.</b></p>	<p><b>وذلك للنظر والتصويت على جدول الأعمال التالي:</b></p> <p><b>1. النظر في التجديد لمجلس الإدارة بأسلوب التصويت التراكمي طبقاً للقانون والنظام الاسمي للشركة.</b></p>
<p><b>We would like to draw your attention to the following:</b></p> <p><b>First:</b> Every shareholder has the right to attend the general assembly meeting in person or by deputizing another shareholder other than a member of the Board of Directors. For the validity of the delegation, it is required that it be confirmed in a written power of attorney. No shareholder may represent at the company's general assembly meeting by proxy with a number of votes exceeding 10% of the total nominal shares of the company's capital, not exceeding 20% of the shares represented at the meeting.</p>	<p><b>ونرجو ان توجه عناية سيادتكم الى ما يلي:</b></p> <p><b>اولاً:</b> لكل مساهم الحق في حضور إجتماع الجمعية العامة بطريق الأصلية أو إنابه مساهم آخر عنه من غير أعضاء مجلس الإدارة ويشترط لصحة الإتيان ان تكون ثابتة في توكيل كتابي، ولايجوز لاي مساهم ان يمثل في إجتماع الجمعية العامة للشركة عن طريق الوكالة عددا من الأصوات يجاوز 10% من مجموع الاسهم الاسمية من رأس مال الشركة ، وبما لايجاوز 20% من الاسهم الممثلة في الإجتماع.</p>
<p><b>Second:</b> Shareholders who wish to attend the Ordinary General Assembly must prove that their shares are deposited with one of the records management companies or one of the approved banks licensed to manage records, at least three days before the date of the Ordinary General Assembly.</p>	<p><b>ثانياً:</b> على السادة المساهمين الذين يرغبون في حضور الجمعية العادية أن يثبتوا أن اسهمهم مودعة بإحدى شركات إدارة السجلات أو أحد البنوك المعتمدة المرخص لها بمباشرة إدارة السجلات وذلك قبل تاريخ انعقاد الجمعية العامة العادية بثلاثة ايام على الاقل.</p>

محمد العبد





MISR NATIONAL STEEL  
مصر الوطنية للصلب عتاقة

<p><b>Third:</b> The possibility of using the electronic attendance voting feature through the E-Magles program.</p>	<p><b>ثالثاً:</b> إمكانية استخدام خاصية الحضور والتصويت الإلكتروني عن طريق برنامج E – Magles</p>
<p><b>Fourth:</b> Those who wish to attend and vote electronically must send their information including the following:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Full name</li><li>• Attach a copy of proof of identity (national number – passport)</li><li>• Mobile number</li><li>• E-mail address</li><li>• Attach a copy of the share freezing certificate</li><li>• The unified code of the stock exchange</li><li>• Number of frozen shares</li></ul> <p>Through the following link: <a href="http://rebrand.ly/MisrNationalSteel">rebrand.ly/MisrNationalSteel</a> Or through the QR code below.</p> 	<p><b>رابعاً:</b> على السادة الراغبين في الحضور والتصويت إلكترونياً إرسال بياناتهم المتصلة التالي:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• الاسم رباعي</li><li>• إرفاق صورة من ثبات الشخصية ( الرقم القومي - جواز السفر )</li><li>• رقم المصموم</li><li>• عنوان البريد الإلكتروني</li><li>• إرفاق صورة شهادة تجميد الاسهم</li><li>• الكود الموحد للبورصة</li><li>• عدد الاسهم المجمدة</li></ul> <p>وتلك من خلال الرابط الآتي: <a href="http://rebrand.ly/MisrNationalSteel">rebrand.ly/MisrNationalSteel</a> أو خلال QR code الوارد أدناه.</p> 
<p><b>Fifth:</b> Electronic voting begins on 04/01/2026 and continues until 11/01/2026 the Ordinary General Assembly.</p>	<p><b>خامساً:</b> يبدأ التصويت الإلكتروني من تاريخ 2026/01/ 04 ويستمر حتى تاريخ 2026/01/11 انعقاد الجمعية العامة العادية.</p>
<p><b>Sixth:</b> Any questions related to the issues presented to the Ordinary General Assembly must be submitted in writing to the Secretariat of the Board of Directors at the company's headquarters by registered mail or by hand at least three days before the date of the General Assembly. Discussion in the Ordinary General Assembly is limited to items of the agenda only.</p>	<p><b>سائساً:</b> أي أسئلة تتعلق بالموضوعات المعروضة على الجمعية العامة العادية يتعين تقديمها كتابة إلى أمانة سر مجلس الإدارة بمقر الشركة بالبريد المسجل أو باليد قبل تاريخ انعقاد الجمعية العامة بثلاثة أيام على الأقل وتقتصر المناقشة في الجمعية العامة العادية حول ما ورد بجدول الأعمال فقط.</p>
<p><b>Seventh:</b> The decisions of the Ordinary General Assembly are issued by an absolute majority of the number of votes determined for the shares represented at the meeting.</p>	<p><b>سابعاً:</b> تصدر قرارات الجمعية العامة العادية بالأغلبية المطلقة لعدد الأصوات المقررة للاسهم الممثلة في الاجتماع.</p>
<p>Yours sincerely,,, Chairman of the Board GAMAL ABDELKADER ABDELBASIR</p>	<p>و تفضلوا بقبول فائق الاحترام,,, رئيس مجلس الإدارة جمال عبد القادر عبد البصير</p> 

